
ZÁPISNICA 

z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, 

konaného dňa 16. októbra 2019  o 17.30 hod.               

v zasadačke Obecného úradu 

 
Prítomní: 

doc. Ing. Iveta Paulová, PhD., MBA,  Ing. Peter Bínovský, JUDr. Ľuboš Gažo, Mgr. Anna Hamran 

Podstrelená, Mgr. Miroslav Hrubý, Ing. Ján Tižinák, Mgr. Anna Vitteková.   

 

Neprítomní: 

Ing. Rudolf Balažovič 

Ing. Peter Gubrický 

 

Program rokovania: 

1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 

2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4.) Schválenie VZN o rozvoji 4/2019 

5.) Schválenie PHSR na roky 2019-2023 

6.) Schválenie súhlasu odovzdania kanalizácie do prevádzky firme TAVOS v časti na Výslní 

(Podolky II) 

7.) Informácie o stave riešenia znovuobnovenia ZŠ 

 

Interpelácie poslancov 

Rôzne 

Záver 

 

K bodu 1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 
 

Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce, Iveta Paulová. V úvode zasadnutia skonštatovala, že 

zasadnutie je uznášania schopné. Oboznámila poslancov s predloženým programom rokovania. 

Poslanci navrhnutý program rokovania schválili. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 
 

za: 5    proti: 0    zdržal sa: 0 

 

K bodu 2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

Za overovateľov zápisnice starostka navrhla poslancov Annu Hamran Podstrelenú a  Miroslava 

Hrubého. Za zapisovateľku, pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 
 

za: 5    proti: 0    zdržal sa: 0 

 

K bodu 3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 

 

Starostka informovala poslancov OZ o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ: 

 



Prevod vlastníctva pozemku p.č. 1003/754 (LV 1402) za účelom budovania vsakovacej jamy na 

Poľnej ulici. Zmluva bola podpísaná, čaká sa na schválenie na katastri, pozemok bol vyčistený od 

buriny. 

 

Prenájom obecných priestorov  p. Natálii Kuzmovej na účel poskytovania masérskych služieb – 

zmluva  bola podpísaná  a je platná od 1.10. 2019. 

 

Príjazdová cesta k novej škole – majetková komisia mesta Trnava žiadosť zamietla. Starostka žiadala 

prehodnotenie postoja, iniciovala stretnutie s hl. architektom mesta Trnavy, p. Gunišom, ktorý 

navrhol iné riešenie dopravného napojenia k novej škole. Vedľa golfového ihriska bude vybudovaná 

okružná križovatka, z ktorej pôjde výjazd ku škole. Je pripravený nákres celého riešenia,  ktoré sa 

bude  prerokovávať na zasadnutí mestského zastupiteľstva. Starostka a niektorí poslanci sa stretli 

s autormi štúdie novej školy. Kvôli zmene dopravného riešenia príjazdovej cesty autori vypracovali 

novú štúdiu základnej školy. 

 

Starostka informovala prítomných  o príprave projektu z ENVIROFONDU na vybavenie zberného 

dvora v obci, ktorý bude zaslaný do 31.10.2019 a tiež o príprave projektu na revitalizáciu zelene 

v obci. 

 

Žiadosť p. Ďuriša o vytvorenie žumpy na súkromnom pozemku –  p. Ďuriš stiahol žiadosť na 

budovanie žumpy, nakoľko  sa bude v priebehu budúceho roka  realizovať budovanie kanalizácie na 

Záhradnej ulici. 

 

TAVOS –  je pripravený návrh na odovzdanie vodnej stavby v lokalite Biely Kostol – Podolky II IBV, 

objekt SO 03 Vodovod, SO 04 Kanalizácia splašková, SO 05 Kanalizácia dažďová do prevádzky 

spoločnosti TAVOS,  a.s. 

 

Kolotoče k hodom– sú pripravené,  prídu na obhliadku, dorieši sa ich umiestnenie v obci. 

 

 

K bodu 4.) Schválenie VZN o rozvoji 4/2019 

 

Starostka informovala o návrhu znenia VZN  č. 4/2019 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj 

na území obce Biely Kostol  a o regulatívoch rozvoja obce. Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli 

aj webovom sídle obce, prerokovalo ho OZ na minulom zasadnutí.  Pripomienky k VZN č. 4/2019 

boli zapracované a finálna podoba  VZN zaslaná poslancom OZ. 

Starostka dala hlasovať za predložený návrh.  

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/4) 
 

za: 5    proti: 0    zdržal sa: 0 

 

OZ schvaľuje VZN č. 4/2019 o ustanovení miestneho poplatku za rozvoj na území obce Biely 

Kostol  a o regulatívoch rozvoja obce. 
 

 

K bodu 5.) Schválenie PHSR obce Biely Kostol na roky 2019-2023 

 

Starostka obce predniesla návrh PHSR obce Biely Kostol na roky 2019-2023. P. Anna Hamran 

Podstrelená navrhla doplniť do dlhodobých plánov rozvoja obce rekonštrukciu ihriska v Materskej 

škole. Rekonštrukcia ihriska v Materskej škole bude do materiálu doplnená. 

 



Starostka  obce dala hlasovať za predložený návrh znenia PHSR obce Biely Kostol na roky 2019-

2023. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/4) 
 

za: 5    proti: 0    zdržal sa: 0 

 

OZ schvaľuje PHSR  obce Biely Kostol na roky 2019-2023. 

 

 

 

K bodu 6.) Schválenie súhlasu odovzdania kanalizácie do prevádzky firme TAVOS v časti na 

Výslní (Podolky II) 

 

Starostka predniesla návrh na odsúhlasenie odovzdania kanalizácie a vodovodu v časti Podolky II 

(Na Výslní) spoločnosti TAVOS, a.s. Proces odovzdania kanalizácie na TAVOS je potrebné schváliť 

obecným zastupiteľstvom. P. Gažo sa spýtal, či sú súčasťou odovzdávania aj prevádzkové poriadky 

kanalizácie a vodovodu, je potrebné to preveriť. Starostka uviedla, že všetky podklady boli 

odovzdané z CERE INVEST do TAVOSu. TAVOS by v prípade nekompletnej dokumentácie 

kanalizáciu a vodovod neprevzal.  

 

Starostka dala hlasovať za predložený návrh na odovzdanie vodnej stavby v lokalite Biely Kostol – 

Podolky II IBV, objekt SO 03 Vodovod, SO 04 kanalizácia splašková, SO 05 Kanalizácia dažďová 

do prevádzky spoločnosti TAVOS,  a.s. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/4) 
 

za: 4    proti: 0    zdržal sa: 1 

 

OZ súhlasí s odovzdaním vodnej stavby v lokalite Biely Kostol – Podolky II IBV, objekt SO 03 

Vodovod, SO 04 kanalizácia splašková, SO 05 Kanalizácia dažďová do prevádzky spoločnosti 

TAVOS,  a.s. 

 

K bodu 7.) Informácie o stave riešenia znovuobnovenia ZŠ 

 

1 - Starostka obce informovala poslancov OZ o stretnutí s investorom ZŠ, ktorý súhlasil s riešením 

nového dopravného napojenia školy, nakoľko pôvodný návrh nebol majetkovou komisiou mesta 

Trnava, ktorej pozemok patrí, odsúhlasený. Po rokovaní s hl. architektom mesta Trnava Ing. arch. T. 

Gunišom, ktorý ponúkol prepojenie s okružnou križovatkou Kamenný Mlyn – Biely Kostol, bol 

pripravený nový návrh na príjazdovú cestu k základnej škole. Tento návrh je mestom Trnava 

podporený a čaká sa na vyrozumenie.  Následne sa pripravuje nová štúdia a začínajú prípravné práce 

na projekte. 

Starostka obce iniciovala stretnutie s vedúcou Odboru školstva Okresného úradu Trnava, p. 

Gubrickou. Obec Biely Kostol už  nie je evidovaná v sieti škôl, preto bude potrebné ju znova do siete 

zaradiť. Odbor školstva podporuje budovanie školy v obci a pomôže vytvoriť nový školský obvod.  

2 - p. Bínovský – informoval o stretnutí s projektantmi novej školy.  

Starostka obce oznámila, že sa budú budovať obidva stupne ZŠ, po etapách vrátane telocvične, ihriska 

a výdajne jedla.. Stavebné povolenie sa bude vybavovať naraz  na celý projekt. Telocvičňa (bude 

slúžiť aj pre verejnosť, bude sa realizovať v 2.etape). Ihrisko sa bude riešiť v 1. etape výstavby spolu 

so školou 1. – 4. ročník.  

 

 



 

Rôzne 

 

1 - Dňa 7.10.2019 bola na Obecný úrad v Bielom Kostole doručená petícia občanov Bieleho Kostola 

„Nechceme zmeniť Biely Kostol na tranzitnú obec“ spolu s petičnými hárkami. Starostka  obce 

oboznámila poslancov OZ o doručení petície. Asi pred mesiacom prišiel p. Puškáš na OcÚ a pýtal sa 

na informácie prezentované na facebooku a v Trnavských novinách ohľadne plánovaného západného 

obchvatu Trnavy. P. starostka sa stretla s p. Gunišom, hlavným architektom mesta Trnava,  ktorý jej 

vysvetlil, že zatiaľ nie je pripravená štúdia  v danej veci a týka sa Trnavy, odporučil, aby sa petičný 

výbor obrátil priamo na neho. P. starostka napísala odpoveď petičnému výboru, kde skonštatovala, že 

petícia má formálne nedostatky (250 neplatných podpisov z dôvodu rôznych nedostakov). Zástupca 

petičného výboru, p. Morvay odmietol prevziať odpoveď na petíciu, ktorá mu bola následne zaslaná 

poštou. 

 

p. Bako  prečítal prítomným zo stránky Trnava–live informácie o pripravovanom západnom obchvate 

mesta Trnava.  

Starostka zareagovala, že v znení nie je deklarované presne to čo je vo výzve k petícii. Tým len chcela 

upresniť informáciu, že sa reakcie musia zakladať na faktoch a nie domnienkach, ak sa s petíciou  

plánuje ísť za zástupcami mesta Trnava. 

p. Bínovský – navrhuje vziať petíciu na vedomie a navrhol starostke, aby požiadala mesto Trnava 

o údaje – štúdiu obchvatu, ku ktorej sa potom môže zastupiteľstvo vyjadriť.  

p. Morvay – navrhuje, aby bola petícia doplnená a odovzdaná priamo primátorovi mesta Trnava. 

p. starostka – p. Guniš navrhuje, aby tvorcovia petície prišli priamo za ním, s tým, že ich oboznámi 

a vysvetlí im dané plány mesta Trnava na západný obchvat.  

p. Brestovanský - pripravuje sa zmena územného plánu mesta Trnavy, preto je potrebné zasiahnuť 

dopredu. 

p. Gažo  -  navrhuje vzhľadom na podnety občanov a zverejnené informácie požiadať mesto Trnava 

o záväzné stanovisko 

Starostka obce ponúkla zástupcom petičného výboru, že sa zúčastní rokovania petičného výboru s p. 

primátorom. 

 

p. Brestovanský  -  Členovia petičného výboru žiadajú oficiálne stanovisko mesta Trnava na základe 

zverejnených informácií. 

 

2 - Na zasadnutí OZ bola prítomná p. Jurčová. Starostka obce oboznámila prítomných s doručenou  

e-mailovou správou od p. Jurčovej, ktorá má problém na Stromovej ulici, v prípade dažďov jej zateká 

do domu, žiada o odkúpenie obecného pozemku, aby na ňom mohla vybudovať vsakovaciu jamu. 

Starostka jej ponúkla možnosť vybudovania vsakovacej jamy na obecnom pozemku. 

p. Jurčová sa vyjadrila, že na celej ulici nie je ani jeden kanál na odtok vody, dom zakúpila už 

postavený a pri dažďoch jej doň zateká. Chcela by odkúpiť pozemok od obce, ak obec pozemok 

nepredá, žiada ju o riešenie danej situácie. p. Jurčová upozorňuje na problém, že ak si niečo vybuduje 

a bude sa riešiť optický kábel, prípadne elektrika (momentálne ide vzduchom) budú jej náklady 

zmarené. 

 

p. starostka - Dažďová kanalizácia v obci skoro vôbec nie je vyriešená, teraz sa buduje vsakovacia 

jama na Poľnej ulici. Pripravíme analýzu celej Stromovej ulice a na budúci rok budeme problém riešiť.  
 

 P. Jurčová ešte oznámila obecnému zastupiteľstvu, že na Stromovej ulici sa nachádza poškodený 

ihličnatý strom, v prípade vetra hrozí vývrat a môže spôsobiť problémy. Starostka obce oznámila, že 

danú záležitosť preverí a v prípade potreby zabezpečí potrebné opatrenia, aby nehrozilo 

nebezpečenstvo poškodenia majetku, prípadne ohrozenie zdravia obyvateľov. 

 



Starostka obce informovala 

• o tom, že v rámci projektu ZOMOT bolo obci odovzdaných 5 drevených veľkých náučných 

tabúľ, súčasťou sú 2 lavičky, 2 drevené smetné koše a 40 kríkov, ktoré zamestnanci obecného 

úradu posadili,  

• o obnove Poľovníckej a Ľadovej ulice, ktorá sa pravdepodobne nestihne tento rok, bude 

hotová iba projektová dokumentácia,  

• o sanácii kaštieľa – dodávateľ sa zatiaľ neozval, 

• o zmenách a doplnkoch územného plánu obce Biely Kostol, ktoré ešte nie sú pripravené, 

zdržanie bolo zapríčinené problémami s dodaním potrebných podkladov, momentálne sa 

čaká na konečné riešenie umiestnenia ZŠ, ktoré je potrebné do  plánu implementovať, 

• o osadení novej vstupnej brány do MŠ,   

• o príprave VZN o daniach, ktoré by malo platiť od 1.1.2020, 

• o projekte Kamerový systém pre obec financovanom z Národného projektu MV SR, ktorý 

nebol schválený, obec ho podá opakovane na budúci rok, 

• o realizácii aktivít v rámci participatívneho rozpočtu obce. Na detské ihrisko boli dovezené 

a inštalované  kolotoč a húpačka. Workout stroje na cvičenie pre ženy budú budúci týždeň 

osadené, 

• o Pláne akcií v obci do konca roka 2019, ktorý je zverejnený na úradnej tabuli  obce, 

informačných tabuliach a webovej stránke, 

•  o akcii Deň úcty k starším, ktorá sa bude konať 23.10.2019 v KD, kde by sa mali zúčastniť 

aj poslanci OZ. Pozvánky boli rozposlané, súčasťou posedenia bude divadelné predstavenie 

Bičianka z doliny v podaní divadelného amatérskeho súboru z UCM, 

• o brigáde, ktorá sa konala v obci dňa 28.9.2019. Poďakovala všetkým zúčastneným za pomoc, 

urobili kus práce v prospech obce, 

•  o skutočnosti, že v rámci sviatku Pamiatka zosnulých bude na cintoríne pristavený kontajner  

na odpad a ďalší kontajner bude zabezpečený v prípade potreby. 

 

Diskusia: 

 

p. Hrubý  oznámil, že pri pošte sa nachádza zlomený strom,  je potrebné ho odstrániť a posadiť nový 

strom. 

Starostka obce sa vyjadrila, že v súčasnosti sa robí inventarizácia zelene v niektorých častiach obce 

a zahŕňa sa tam aj plocha pri pošte. V súčasnosti sa na ploche vysadili okrasné kríky a poškodený 

strom bude odstránený. 

 

p. Hrubý žiada o možnosť nahliadnuť do projektu novej školy.  

 

Starostka na záver všetkým prítomným poďakovala za účasť. 

 

 

Zapisovateľ:    Ing. Emília Kraicová            ................................................. 

 

Overovatelia:  Mgr. Anna Hamran Podstrelená  ................................................. 

 

    Mgr. Miroslav Hrubý   ................................................. 

 

Schválil: doc. Ing. Iveta Paulová, PhD., MBA - starostka obce ................................................. 

 

 

V Bielom Kostole 16.10.2019 


